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To: aPACONSULTING.coM];IIEEES @minvws.nl]
Cc @minvws.nl]
From:

Sent: Thur 2/11/2021 12:15:02 PM

Subject: RE: Vraagje over CIMS - inzage vaccinatiegegevens

Received: Thur 2/11/2021 12:15:02 PM

Dank inderdaad hiervoor. Ik stel voor dat we even een RIVM-VWS overleg plannen om eens door de huidige

planning te lopen om een beter beeld te krijgen hiervan.

Groet,

From: JE@PACONSULTING.COM>

Sent: donderdag 11 februari 2021 12:17

To: 5.1.2e ) <A] @minvws.ni>; [IEEE EE vm n>

Cc: 5.1.2e ) <BR @ minvws.nl>

Subject: RE: Vraagje over CIMS - inzage vaccinatiegegevens

Dank [EREIve nemen dit mee in de analyse en zullen even een kort moment metfERE inplannen om hierover bij te praten.

Hartelijke groeten,

Sent: do 11 februari 2021 11:54

aPACONSULTING.conm>;[EEE erivm.ni
@minvws.nl>

Subject: FW: Vraagje over CIMS - inzage vaccinatiegegevens

Hier de contactgegevens van

is Ee
zij is vanuit VWS bezig met PGQ’s. Onderstaand ook al een korte toelichting

van CIMS tov PGO. Ik zie nu dat ook bij het overleg aanwezig was kon vandaag niet), zij is de

HEE or PGO’s. Zij had dus ook kunnen toelichten maar heeft dat niet gedaan.

Groet!

van:IEE BEE eins)
Verzonden: woensdag 10 februari 2021 12:00

SREY inv EET SE

Drijksoverheid.nl>; ) minvws.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS - inzage vaccinatiegegevens

Hoi allen,
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Zojuist heb ik hier even met [EER ver gebeld. Wij denken inderdaad dat in de discussie de trajecten losgekoppeld moeten

worden, zodat de ruis ook weggenomen kan worden.

Voor jullie achtergrondinformatie:

y 18

zoal- RE! aangeeft ligt het vraagstuk over inzage door burgers in gegevens die in CIMS staan bij PDC-19 ism

RIVM. Zo ook de discussie over wel/geen uitgifte van een vaccinatiebewijs. Het PGO traject staat hier los van en volgt
enkel de afspraken en mogelijkheden van het cliéntenportaal voor inzage.
2. Vanuit Innovatie&Zorgvernieuwing werken we met veel beleidsdirecties samen aan het ontsluiten van

gezondheidsgegevens naar de PGO’s van burgers. Het doel is om mensen regie te geven over hun eigen
gezondheidsgegevens, door vanuit alle sectoren gezondheidsgegevens beschikbaar te stellen aan PGO’s (bijvoorbeeld
huisartsen, ziekenhuizen, apotheek etc). Dit gaat dus echt om een duurzame, levenslange oplossing voor het beschikken

over je gezondheidsgegevens. Met het RIVM werken we er aan om ook de gezondheidsgegevens van mensen vanuit het

RIVM (waaronder vaccinatiegegevens) te ontsluiten naar PGO's. Het RIVM moet immers ook voldoen aan de WABVPZ die

mensen het recht geeft op digitale inzage van de gezondheidsgegevens. Daarom werkt het RIVM, naast het

cliéntenportaal, ook aan het ontsluiten naar PGO’s. Omdat de COVID-19 vaccinatiegegevens nu een concrete casus bieden

voor vaccinatiegegevens bij het RIVM die naar PGO'’s ontsloten kunnen worden, is besloten om daarmee te starten. Met

(nogmaals) als doel om mensen die een compleet en duurzaam overzicht willen van hun gezondheidsgegevens de

mogelijkheid te bieden om daar ook de COVID-19 vaccinatiegegevens aan toe te voegen. Later gevolgd door RVP

gegevens en andere vaccinatiegegevens. Mocht er vanuit der huisartsen dus een concreet bezwaar zijn tegen het

beschikbaar stellen van COVID-19 vaccinatiegegevens vanuit het RIVM aan PGO’s, dan is dat een discussie over de manier

waarop PGO’s gevuld worden met informatie (enkel uit de bron of uit alle systemen die deze informatie bevatten) en dus

geen discussie over CIMS en inzage in COVID-19 vaccinatiegegevens. Voor vragen over de ontsluiting naar PGO’s kunnen

jullie LHV verwijzen naar de programmadirectie Innovatie en zorgvernieuwing of naar onze projectleider 5.1.2e

(CC).

BEE morgen ook aansluiten bij het vaccinatieoverleg. Dus als er nog behoefte is aan een mondelinge toelichting dan kan

at morgen.

Hopende jullie hiermee voldoende geinformeerd te hebben. En als het nog aanvullende vragen oproept dan hoor ik het graag.

|Programma Innovatie & Zorgvernieuwing|
Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport|

minvws.nl |

Pamassusplein 5| 2511 VX | Den Haag |
Postbus 20350 | 2500 EJ] | Den Haag |

|Mobiel:

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 10:48

minbzk.nt>;[CKECI minvws.nt>;[EE
arijksoverheid.nl>;

[EERIE EEEe minvws.n>
Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS - inzage vaccinatiegegevens

Hi allen,

JERE ¢ank voorje toelichting. Hier moeten we zeker aandacht aan besteden, er spelen twee verschillende lijnen.

1. Inzage in de COVID-19 vaccinatiegegevens van de burgers in CIMS (obv de doelen van CIMS en de toestemming die

hiervoor is gegeven door gevaccineerden) en evt uitgifte van een vaccinatiebewijs vanuit CIMS of vanuit bronsystemen. Dit

ligt primair bij PDC-19 (ism RIVM)
2. Ontsluiting van medische gegevens in den brede (inclusief COVID vaccinatie) naar een PGO vanuit bronsystemen of

vanuit CIMS. De club van kijkt breder naar het ontsluiten van medische gegevens aan burgers in een PGO op de
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lange termijn, zij willen goed aansluiten bij hetgeen er voor COVID geregeld wordt zodat het straks zo goed mogelijk kan

aansluiten op verdere uitwerking van PGO’s. PGO’s an zich bestaan nog niet voor alle burgers. ( vul vooral aan

als ik het niet helemaal scherp heb)

Als er nu zorgen zijn rondom de PGQO’s en het ontsluiten van gegevens vanuit CIMS naar een PGO (omdat het geen bronsysteem

is) dan moeten we kijken of dit snel op te lossen is, zo ja dan kunnen we verder, zo nee dan moeten we deze discussie

loskoppelen van de discussie over inzage in vaccinatiegegevens van COVID-19 (die wel vanuit CIMS ingezien kunnen worden

straks) en de uitgifte van vaccinatiebewijzen voor COVID-19 specifiek en niet vanuit een PGO. Er is een directe behoefte aan

deze inzage/bewijzen, het zou jammer zijn als er ruis ontstaat of als dit vertraging oploopt omdat het gesprek vastloopt op een

bredere discussie over PGO’s en bronsystemen.

zullen wij hier over bellen?

s jullie dit anders zien dan hoor ik het graag, dan neem ik het mee in overleg me EREEe om bij het overleg met GGD en LHV te benoemen dat op basis van toestemming van de gevaccineerde en de

DPIA, gevaccineerden inzage mogen hebben in hun vaccinatiegegevens in CIMS, maar dat tav het genereren van een eventueel

vaccinatiebewijs dit obv de huidige grondslag niet zondermeer mogelijk is en dat er, in samenhang met het GR advies, wordt

gekeken naar de mogelijkheden.

Groet,

Van: 5.1.2e minbzk.nl>

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 09:57

ERe minvws.l>;IEEE)EXEo ninvws.n)>
cc: @rijksoverheid.nl>

Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS

IE
Ik heb een beeld ontvangen vanuit ons overleg met VZVZ. Ik heb al met [EE4Mgesproken dat het in ieder geval handig is om

een meeting te organiseren voor toelichting en wat samenspraak. Ik heb REFLNa| wat namen gegeven en ook IEEE van

RIVM meegenomen in de email.

Er ontstaat inderdaad wat ongenoegen omdat de HIS leveranciers menen dat de infrastructuur gebouwd wordt obv het

uitgangspunt dat vanuit bronsystemen de PGO wordt gevuld. CIMS van RIVM is geen bronsysteem. Ook geven de

vertegenwoordigers van de HA aan dat er geen comfortabel gevoel is over de content van de PGO naar de burger toe als het niet

uit hun eigen systemen komt. Verder geven ze aan ook andere ideeen te hebben.

Tav vaccinatiebewijzen blijft een punt dat (a) CIMS niet compleet is (b) de HA geen vaccinatiebewijzen gaan uitgeven.

Kortom, mijn beeld is dat er wel wat nodig is om het gesprek in goede banen te leiden. Voor mij is niet duidelijk of dat dan nu

exclusief bij de club van EY ligt samen met RIVM.

«IEE

Verzonden: woensdag 10 februari 2021 09:41

Aan: <EE@ mint: icni>
Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS

IE
Ik hoef niet direct bij de terugkoppeling aan EES. zijn, maar een antwoord op de vraag hoe serieus/groot dit signaal is

vanuit VZVZ en de LHV, en waar het signaal precies betrekking op heeft (inzage door burgers of vaccinatiebewijzen) is voor ons

wel heel relevant. Zou je daar iets over kunnen zeggen?

Groet!

5.1.2e

van: JEREe minbzicol>
Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 17:12

Aan:INE)EXE© minvws.nl>
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Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS

Hoi, ik heb morgen ochtend een bel afspraak mete Is het logisch er je erbij bent?

(rond 09.30)

ci

van: INEESCEECNNN)EXEX)o minvws.ni>
Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 16:46

@minbzk.nl>

@ minvws.nl>; ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraagje over CIMS

Is hier al enige duidelijkheid over?

Groet!

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 16:43

aan:EN)EXE)o insni
Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS

DankiERE2l Van EARL begreep ik zojuist dat jullie dit verder hebben uitgezocht en dat ze mij morgen even belt.

IEE

Verzonden: dinsdag 9 februari 2021 14:04

minvws.nl>

@ minvws.nl>CC:

Onderwerp: RE: Vraagje over CIMS

Dank voor het doorgeven van dit signaal! Ik heb het meegenomen in ons overleg vandaag, oa met | EE - zijn
nu eea aan het uitzoeken (hoe zorgelijk en breed gedragen is dit signaal? Betreft het het ontsluiten van gegevens naar burgers
of het ontsluiten van gegevens tbv vaccinatiebewijzen?) Ik hou je op de hoogte ©

Groet!

van:IEE BEEN cvs n>
Verzonden: maandag 8 februari 2021 17:48

Aan: 5.12e )SEE eminvws.ni>
Onderwerp: Vraagje over CIMS

Even een snelle check bij jou. Via VZVZ/MedMij kreeg ik het signaal dat er vanuit huisartsen bezwaar is voor aanleveren aan

CIMS wanneer RIVM vanuit CIMS gegevens gaat ontsluiten naar burgers. Is dit bekend? En is dit correct of een onjuist signaal?

Vanuit VZVZ kreeg ik de naamIESE or als betrokken VWS collega. Dus ik heb haar de vraag ook gesteld. Maar

bij het uitblijven van reactie en gezien jouw betrokkenheid bij CIMS toch even een snelle check bij jou.

Heel erg bedankt alvast.

Groet,
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